
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 30.08.2019  
 
Fylkesordførar stilte spørsmål om fylkesutvalet kan godkjenne at publikum kan stille spørsmål under 
miniseminaret.  
 
Røysting 
Fylkesordføraren sitt spørsmål fekk 6 røyster (H, FRP, SV) og fall.  
 
MINISEMINAR 
 
 Skyss  

Rammevilkår frå konkurransegrunnlaget, prosess rutetid, forslag til rutetid og 
Handlingsrom 
 
Innledare 
Direktør Målfrid Vik Sønstabø 
 

 Fjord1  
Begrensingar elektrisk drift, handlingsrom kort sikt (biodiesel) 

 
Innledare 
Prosjektdirektør Nils Kristian Berge 
 

 Maritime CleanTech og Norwegian Electric Systems 
Marknadsutvikling, handlingsrom lang sikt 

 
Innledare 
Marie E. Launes (MCT) 
Stein Ruben Larsen (NES) 

 
 Foreiningar o.l.  

Innspel 
 Brit Bennett - Fjellbergsambandet 
 Stig Arild Fosse - Fjellbergsambandet 

 
ORIENTERING 
 
Fylkesdirektør samferdsle Håkon Rasmussen orienterte om «Regjeringa har lagt fram ei ny 
bompengeskisse.» 
 
OPEN TIME 
 
Benthe Bondhus (SP) stilte slikt spørsmål: 
 

«Ved Austrheim VGS ser det ut til at inntakssystemet står i vegen for at elevar får  skuleplass. Har 
fått opplyst at elevar ikkje får plass på yrkesfag ved skulen, sjølv om det er ledig kapasitet der. 
 
Skulen er tildelt 1/2 klasse tip vg 2 og 1/2 klasse køyretøy vg 2. Elevane er saman i fellesfaga. Det 
står elevar i kø og ventar på tip vg 2 ved skulen. Skulen har kapasitet for å auka elevtalet, og har 
kapasitet til å tilby dei både fagutdanninga og fellesfaga, og ynskjer å auka tip vg 2 til full klasse, 
slik at det totalt vert 1,5 klasse på desse to yrkesfaga. 
 
Er det slik at skulen ikkje får lov av fylkesadministrasjonen til dette, fordi skulen totalt sett må ha 
heile klassar og ikkje halve klassar. Dette inneber at ei teoretisk tilnærming til måling av klassar pr 
skule altså inneber at elevar ikkje får skuleplass.  
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Slik kan me ikkje ha det.  
 

1. Kan dette ordnast innan heilt marginale kostnader?» 
 


